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Links of rechts? 
 

Er zijn mensen die de ChristenUnie te links vinden. 
Maar er zijn ook mensen die deze partij juist weer te 
conservatief vinden. Wat is de ChristenUnie nou, 
links of rechts? Of: moet je de uitdrukking 
‘christelijk-sociaal’ nog wel zo prominent gebruiken? 
Onder andere deze vragen werden op zaterdag 14 
mei besproken op het landelijk congres van onze 
partij in Ede. Maar er werd over nog veel meer 
zaken gesproken, ook in de wandelgangen.   
Er werd op het congres afscheid genomen van 
André Rouvoet, de fractievoorzitter van de Tweede 
Kamerfractie. Na zeventien jaar actief bezig geweest 
te zijn als kamerlid, minister en vice-premier (en het 
laatste jaar weer als kamerlid) vond hij het genoeg. 
Zijn wens om meer aandacht aan gezin, kerk en 
andere zaken te kunnen besteden is alleszins 
begrijpelijk. Rouvoet heeft in al die jaren op een 
zeer gedegen wijze politiek bedreven en leiding 
geven aan de ChristenUnie. Zijn opvolger is Arie 
Slob, onder ons zeker niet onbekend. Het is mooi 
dat de opvolging geen enkele discussie opleverde, 
maar dat Slob als de natuurlijke opvolger van 
Rouvoet wordt gezien. En terecht, want Arie Slob is 
ook een goede politicus, een man waarin we het 
volste vertrouwen mogen hebben. En dan kom ik 
even terug op de eerste zinnen die ik schreef: is 
onze partij links of rechts? Wat zei Slob daarover? 
Hij zei niets te hebben met de discussie over links 
en rechts. “Ik ben niet links of rechts maar ik ben 
christen en wil in die hoedanigheid naar eer en 
geweten politiek bedrijven.” En zo is het! 
 
Er werd op het congres ook gesproken over de vraag  
hoe om te gaan met de PVV. Maar gelukkig werd er 
niet alleen gekeken naar deze partij, maar ook naar 
andere partijen. Zo zei Slob o.a.:  
“Maar we zullen ook niet blind en naïef moeten zijn 
voor het gevaar dat de islam met zich mee kan 
brengen. Dat vraagt ook om alertheid en actief 
optreden van de overheid in eigen land als mensen 
de grenzen van onze rechtsstaat overtreden. Maar 
ook internationaal zullen we onze stem moeten 
blijven verheffen tegen islamitische dictaturen. We 
zullen op moeten blijven komen, zoals we dat al 
sinds jaar en dag doen, voor onze broeders en 
zusters die zuchten onder moslimgeweld……. In ons 
eigen land zullen we dan strijd moeten leveren 
tegen het seculiere libertijnse eenheidsdenken van 
partijen als D66, GroenLinks en de VVD. GroenLinks 
vindt het Scharlaken Koord te christelijk en vond dat 
er geen subsidie meer gegeven mocht worden. D66 
schrijft letterlijk in haar verkiezingsprogramma:  
‘streng religieuze scholen mogen vrijzinniger 
leerlingen én leraren niet weigeren’. Brr…. Bizar.  
Onder het mom van ‘vrijheid voor iedereen’ wil men 
het christelijk deel van de samenleving dicteren 
welke keuzen men zou moeten maken. Je bent dus 
vrij om te denken wat zij willen dat je gaat denken. 
Wat een geweldig liberaal keuzemenu.” 

 
 
 
Er is in de ChristenUnie  een commissie bezig 
geweest (commissie-Schipper) die de verkiezingen 
van vorig jaar heeft geëvalueerd. Waar gingen 
zaken niet goed en wat had beter gekund? En het 
landelijk bestuur heeft naar aanleiding daarvan een 
reactie geschreven, die ook op het congres werd 
besproken. In de komende tijd zal daar verder mee 
aan het werk gegaan moeten worden, ook op lokaal 
niveau. Maar wat gelukkig door verschillende 
sprekers werd benadrukt is dat een christelijke partij 
niet teveel moet schrikken van zetelverlies. Want 
niet een groot aantal zetels is het doel van ons 
politiek bezig zijn, maar de bijbelse opdracht om 
recht en gerechtigheid te bevorderen. En daarvoor is 
van ontzettend groot belang dat mensen in het land 
onze politici opdragen in hun gebeden aan onze 
God. De politici die bezig zijn in Den Haag, maar ook 
zij die politiek bedrijven in het provinciehuis van 
Zwolle of het gemeentehuis van Ommen. Vergeet 
het niet! 
 

Jaap Siertsema 
Voorzitter 
 

 

ChristenUnie in Overijssel neemt deel 
in nieuw college 
 

De eerste weken na de verkiezingen van de 
Provinciale Staten hebben vooral in het teken 
gestaan van de vorming van een nieuwe coalitie. De 
fractie van de ChristenUnie had na de 
teleurstellende verkiezingsuitslag van 2 maart niet 
verwacht snel voor coalitiebesprekingen in 
aanmerking te komen.  
De informateur had drie opties te onderzoeken: 
CDA-PvdA-VVD, CDA-VVD-SGP-PVV, CDA-VVD-
ChristenUnie-SGP. Tijdens de verkenningsfase bleek 
de optie met de ChristenUnie de meest serieuze 
optie. In die optie moest door de ChristenUnie met 
de SGP worden geregeld, dat de ChristenUnie een 
gedeputeerde namens beide fracties zou 
voordragen. Dat uitgangspunt is vastgesteld en zo 
zijn we de coalitieonderhandelingen begonnen. De 
coalitieonderhandelingen hebben uiteindelijk - na  
tamelijk hectische periode - geleid tot het nieuwe 
coalitie akkoord De kracht van Overijssel. Het is te 
lezen op de site van provincie Overijssel. 
 
Op 23 april is het coalitieakkoord gepresenteerd in 
de Provinciale Staten. Namens de ChristenUnie-SGP 
is Bert Boerman voorgedragen als gedeputeerde. 
Bert Boerman was tot dan wethouder voor de 
ChristenUnie te Kampen. Als gedeputeerde heeft hij 
Ruimtelijke ordening en water in zijn portefeuille en 
ook de jeugdzorg en de sociale infrastructuur. Hij is 
teven verantwoordelijk voor het programma Ruimte 
voor de Vecht. 

 



 
 
 
 
 

blad 2 

 
Voor de ChristenUnie is deelname aan het College 
van GS in Overijssel een historisch moment. Voor 
het eerst neemt de ChristenUnie deel aan dit 
college. Na ruim 40 jaar bestaat het College van 
Gedeputeerde Staten in Overijssel niet meer uit de 
aloude samenstelling CDA-PvdA-VVD. Bijzonder is 
ook dat in Overijssel drie christelijke partijen deel 
uitmaken van het College van Gedeputeerde Staten. 
De onderhandelingen over het coalitieakkoord 
verliepen in een bijzonder goede sfeer. In die 
periode heb ik ook veel waardering en respect 
gekregen voor de VVD-voorman en gedeputeerde, 
Job Klaassen. Hij is een uitermate kundig bestuurder 
en innemend mens. Het is daarom des te meer te 
betreuren, dat hij van zijn voordracht heeft moeten 
afzien vanwege een onjuist beeld over zijn 
diploma’s. Ook voor hemzelf is dat een ingrijpende 
beslissing en een persoonlijk drama. Ik vind het 
bijzonder jammer, dat de zo goed gestarte 
samenwerking op deze wijze geen vervolg krijgt.  
Inmiddels heeft de VVD Ommen van zijn 
burgemeester beroofd door Gerrit Jan Kok voor te 
dragen als gedeputeerde. Namens de ChristenUnie 
Overijssel  feliciteer ik hem met deze benoeming  en 
als inwoner van Ommen kijk ik met belangstelling 
naar de stappen die daar worden gezet. 
 
Jan Westert 
Fractievoorzitter ChristenUnie Overijssel 
 
 
 

Nieuws van het bestuur 
 

Sinds de vorige nieuwsbrief kunnen we u bijpraten 
over de gehouden ledenvergadering op 5 april j.l. Er 
was een goede belangstelling voor deze avond. De 
huishoudelijke zaken hebben we in vlot tempo 
kunnen afwerken. Verder gaf onze voorzitter een 
analyse over de verkiezingsuitslagen van de laatste 
20 jaar. Elders leest u daar meer over in deze 
nieuwsbrief. 
 

 
 
 

 
Belangrijkste voor deze avond was natuurlijk het 
bijpraten vanuit de gemeentepolitiek. Johan Wind, 
lid steunfractie, praatte ons bij over de plannen met 
verschillende wegen en knooppunten van wegen. 
Aan de orde kwamen opwaardering N340, 
knooppunt Varsen, aansluiting N36/N48. Er zijn heel 
wat plannen. De vraag is echter of alles uitgevoerd 
kan worden nu er nogal bezuinigd moet worden. 
 
Ons gemeenteraadslid Richard Veurink heeft ons 
vervolgens bijgepraat over de samenwerking tussen 
de gemeenten Hardenberg-Ommen. Dit plan is 
vooral ontstaan uit oogpunt van kostenvoordeel. Er 
komen steeds meer landelijke taken naar de 
gemeente toe maar er wordt geen geld bij geleverd. 
De vraag is echter hoe ver ga je in het zoeken met 
samenwerkingsverbanden. En met wie ga je die 
verbanden aan. Er volgde op deze 2 onderwerpen 
een geanimeerde gedachtewisseling.  

 
Verder gaf Richard aan dat er altijd de mogelijkheid 
is om de raadsleden aan te spreken of een 
fractieoverleg te bezoeken. 
 
Daarnaast heeft het bestuur ook individuele 
gesprekken gevoerd met de raadsleden en leden 
steunfractie. Er is behoefte aan meer contact tussen 
bestuur en fractie. We moeten nog eens met elkaar 
overleggen hoe dat gaam vormgeven. Verder is er 
behoefte aan uitbreiding van de steunfractie.  
Bent u geïnteresseerd meldt u dan! 
Er is nog genoeg te doen de komende tijd. 
Namens het bestuur, 
 
Dick van der Horst 
Secretaris 
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Nieuws van de fractie 
 

Samenwerking met Hardenberg 
In de raadsvergadering (RV) van 28 april is er 
uitgebreid gesproken over het voorstel om de 
ambtelijke organisaties van Ommen en Hardenberg 
te laten fuseren. Iedereen onderkent dat Ommen 
moet samenwerken, daar geen misverstand over, 
maar desondanks volgde er toch een flinke 
discussie. Vooral over het waarom juist met 
Hardenberg, of het niet ten koste gaat van de 
kwaliteit van dienstverlening aan de Ommer burger, 
wat het precies aan geld gaat opleveren en tenslotte 
vooral waarom er nu niet even gewacht kan worden 
op Dalfsen. Dat laatste behoeft wat uitleg.  
 
Het geval wil dat Dalfsen op dit moment een 
onderzoek heeft lopen met wie zij het beste kunnen 
samenwerken. De uitslag volgt in het najaar. Wie 
weet dat samenwerking met de Vechtdal steden 
Ommen en Hardenberg als een kansrijke 
mogelijkheid wordt gezien. Is het dan niet veel beter 
om de ambtelijke organisaties van alle drie 
gemeenten gelijktijdig te laten fuseren?  
Gezamenlijk uit de startblokken, samen op pad.  

 
Beter voor Ommen, omdat Dalfsen samen met 
Ommen tegenwicht kunnen bieden aan het grote 
Hardenberg. Ook gunstig omdat Ommen geografisch 
in het midden ligt. 
In een amendement van het CDA en de ChristenUnie 
is er gevraagd om het raadsvoorstel aangaande 
ambtelijke samenwerking wat aan te scherpen. De 
raad zal instemmen met de intentie van de colleges 
van Ommen en Hardenberg om ambtelijk te fuseren, 
maar vooraf zal het college van Ommen een plan  
van aanpak moeten opstellen. Een definitieve 
toestemming volgt dan in het najaar. Op dat 
moment heeft ook Dalfsen haar positie onderzocht. 
Dit voorstel werd met 16 stemmen voor en één stem 
tegen aangenomen. De PvdA was tegen. Overigens, 
we moeten ook heel goed beseffen dat de keuze van 
Dalfsen ook heel anders kan uitvallen, maar we 
willen in elk geval onze deur wagenwijd open zetten. 
 
Vertrek burgemeester Kok 
Ineens kwam daar het bericht dat burgemeester 
Gerrit Jan Kok zijn burgemeesterschap van Ommen 
opzegt en VVD gedeputeerde wordt van de provincie 
Overijssel. Voor het begrip, het gaat hier om een 
soort van wethouderschap, maar dan voor de 
provincie Overijssel. Het afscheid is mogelijk bij het 
lezen van deze bijdrage al geweest, want het 
‘uitzwaaien’ van burgemeester Kok staat op 25 mei 
2011 gepland. Zo snel kan het dan ook ineens gaan. 
Burgemeester Kok is ca 4,5 jaar burgervader van 
Ommen geweest. Namens de ChristenUnie hebben 
wij hem sterkte toegewenst bij deze nieuwe 
uitdagende functie.  
 
 
 

 
Wat betekent dit nu voor de gemeente Ommen? Er 
zal op kort termijn een waarnemend burgemeester 
benoemd worden. Het proces om een nieuwe 
burgemeester te benoemen kost al snel een flink 
aantal maanden meer, dus dat zal vermoedelijk pas 
in het najaar worden. Voor de samenwerking met 
Hardenberg ligt vertrek van Kok best wel wat 
gevoelig, want per 1 september 2011 vertrekt ook 
burgemeester Meulman van Hardenberg. Hij gaat 
met pensioen. Desalniettemin gaf burgemeester Kok 
in de Commissie Bestuur van 11 mei jl. aan dat de 
samenwerking zich al wat meer op het operationele 
vlak begeeft en wethouder Ko Scheele weet van de 
hoed en de rand, dus hij kan die taak eenvoudig 
overnemen. 
 
Landschapontwikkelingsplan Ommen 
In de commissie Ruimte van 10 mei jl. is het 
Landschapontwikkelingsplan (LOP) behandeld. Deze 
was nodig aan vernieuwing toe. Het LOP omschrijft 
welke visie wij als Ommen hebben voor de komende 
10 jaren inzake het omgaan met ons landschap, ons 
buitengebied. Er hebben heel veel partijen 
meegewerkt aan dit rapport zoals alle Plaatselijke 
Belangen, de drie Waterschappen, Staatsbosbeheer, 
de Land en Tuinbouw Organisatie, 
Natuurmonumenten, Ommer Marke, Recron etc., in 
totaal zaten er 24 partijen in de klankbordgroep.  
De meerderheid van de deelnemende partijen en 
ook de deelnemers van een internet meningpeiling 
kozen als vertrekpunt het scenario “Karakteristiek 
Ommen”. Dit betekent dat we ons richten op het 
behouden en versterken van de karakteristieke 
landschapstructuren in onze gemeente. Echter, er 
zal ook ruimte worden ingebouwd voor onderdelen 
uit het scenario “Dynamisch Ommen” zoals 
bijvoorbeeld het inpassen van nieuwe 
landschapstructuren of energieteelt. Ook moet er 
ruimte zijn voor de landbouw om, passend in deze 
landschapsontwikkelingen, verantwoord te kunnen 
groeien. 
Het rapport Landschapontwikkelingsplan Ommen is 
een zeer lezenswaardig rapport. Ook voor degene 
die politiek minder interesseren, maar wel van ons 
mooie Ommen houden is dit rapport een aanrader 
om eens door te bladeren. Het is te vinden op de 
website van de gemeente Ommen / Inwoner / 
Projecten / LOP. 
Namens de fractie, 
 
Gerard Marsman 
Steunfractielid 
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Analyse 25 jaar Verkiezingen 
 

Op de afgelopen ledenvergadering van 5 april is 

door onze voorzitter Jaap Siertsema een presentatie 

gehouden over de verkiezingsuitslagen van de 

afgelopen 25 jaar. Een uitgebreide samenvatting 

van deze analyse kunt u vinden op onze website. 

 

We kunnen het volgende concluderen:  

• De overgang van GPV/RPF naar ChristenUnie heeft 

niet gezorgd voor een grotere aantrekkingskracht. 

• We hebben een constante/trouwe aanhang van 

zo'n 1300 kiezers! 

• Meer kiesgerechtigden levert niet structureel meer 

ChristenUnie stemmers op. 

• Het percentage kiezers ligt op ca. 12%. 

• We zijn ca. 50 stemmers verloren aan de SGP. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
Overig Nieuws 
 

Vergader- en activiteitenrooster  
Ma 06/06  Commissie Samenleving (16.00u) 
Ma 06/06  Commissie Ruimte  
Do 09/06 Commissie Bestuur  
Ma 27/06 Raadsvergadering  
Do 30/06 Raadsvergadering (16.00u)  
 
De gemeenteraadsvergaderingen en de 
commissievergaderingen zijn openbaar en dat 
iedereen mag deze bijwonen. Ook zijn de 
vergaderingen te volgen via de site van de 
gemeente Ommen. Ook achteraf kunt u de 
vergaderingen nog beluisteren. De vergaderingen 
beginnen om 19.30 uur, tenzij anders vermeld. 
 
De fractie van de ChristenUnie vergadert ditmaal op 
de donderdag voor de Raadsvergadering, dus op 
donderdag 23 juni om 19.30 uur in het 
Gemeentehuis. U kunt daar de leden van de fractie 
en de schaduwfractie spreken. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

ChristenUnie Ommen 
 
 

Bestuur 
Voorzitter  J.K.S. Siertsema  
Secretaris  D. van der Horst 

Maatschappijwijk 14,  
7738 PS Witharen 
Tel. 0523 – 67 65 27 
secretaris@ommen.christenunie.nl.  

Penningmeester D.P. Feenstra 
Leden D.T. Pos 
 H.J. Schutte  

 
 

Fractie 
Fractievoorzitter F.C.T. van der Mooren 
Fractiesecretaris H.J. Veurink  
 fractie@ommen.christenunie.nl  
 
 

Steunfractie 
G.J.P. Marsman 
D.T. Pos 
J. Wind 
 

 

Giften? 
Rekening 9028273  

t.n.v. ChristenUnie Ommen 
 

Voor meer informatie 
www.ommen.christenunie.nl 


